

# CERTIFICATE

## EN 9100:2018 / AS 9100D / JIS Q 9100:2016

DEKRA Certification SAS hereby certifies that the company  
*DEKRA Certification SAS certifie par la présente que l'entreprise*



HIGH PRECISION MACHINING  
by bt2i Group

## SAS CAUQUIL

### Scope of certification:

*Activité(s) certifiée(s):*

**PROCESS ENGINEERING, NUMERICAL CONTROL MACHINING OF ELEMENTARY PARTS AND ASSEMBLIES FOR THE AEROSPACE INDUSTRY.**

*INDUSTRIALISATION, USINAGE SUR COMMANDE NUMERIQUE DE PIECES ELEMENTAIRES ET ASSEMBLAGE DE SOUS-ENSEMBLES POUR L'INDUSTRIE AERONAUTIQUE.*

### Certification scheme : Single site

*Type de certification :*

### Certified location:

*Site certifié:*

**Z.A. Les Landes, 31850 MONDOUZIL, France**

has established and maintains a quality management system according to EN 9100:2018 standard which contains ISO 9001:2015 standard requirements (and equivalent to AS 9100D and JIS Q 9100:2016 standards). The conformity was adduced with audit certification report no. 18-06-0407-F v2. The audit was performed in accordance with EN 9104-001:2013.

*a mis en place et maintient un système de management de la qualité conforme à la norme EN 9100:2018 qui contient les exigences de la norme ISO 9001:2015 (et équivalente aux normes AS 9100D and JIS Q 9100:2016).*

*La preuve de conformité a été démontrée dans le rapport d'audit de certification n° 18-06-0407-F v2. L'audit a été réalisé conformément à la norme EN 9104-001:2013.*

This certificate is valid from 18/02/2019 to 17/02/2022

*Ce certificat est valable du jusqu'au*

Certificate registration no 18-06-0407-F v2

*Numéro du certificat*

Date of first certification 26/02/2004

*Date de certification initiale*



DEKRA Certification SAS  
Bagneux, 18/02/2019



Lack of fulfilment on conditions as set out in the Certification Agreement may render this certificate invalid  
The electronic certificate available on <https://www.sae.org> attests in real time that the company is certified.